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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1189 Polisens arbete med återvändandet 

På pressträff den 2 maj 2016 redovisade regeringen att antalet utresor för 
personer som lämnar Migrationsverkets mottagande med tvång i nuläget ligger 
på ca 250 utresor per månad. Nivån har, utifrån regeringens redovisning, varit i 
princip konstant sedan år 2013.

Det måste vara en tydlig skillnad mellan ett ja och ett nej i asylprocessen. Det 
är grunden för en reglerad invandring. Att få återvändandet att fungera bättre är 
därför av stor vikt. 

Det är mot denna bakgrund oroande att det inte sker någon ökad effektivitet i 
polisens arbete när det gäller återvändandet. Nivån är, enligt regeringens egen 
redovisning, konstant sedan år 2013.

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman är:

 

När kan vi förvänta oss resultat i regeringens arbete för att polisen ska 
verkställa fler av- och utvisningsbeslut?

………………………………………

Johan Forssell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-10
Besvaras senast
2016-05-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


